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 VOLEBNÍ TEZE 
 

Vážené kolegyně, 

vážení kolegové, 

 

rád bych Vám představil volební teze, s nimiž se opět ucházím o místo v Akademickém senátu Fakulty 
zdravotnických věd UP. Rád bych navázal na předchozí volební období, během nějž došlo k obměně 
vedení fakulty. Myslím, že fakulta se vydala správným směrem. V následujících letech bych chtěl 
pozornost zaměřit zejména na následující cíle: 

 ZLEPŠIT REPUTACI NELÉKAŘSKÝCH OBORŮ 
Koronavirová krize ukázala nejen nezbytnost nelékařských profesí ve zdravotnictví, ale odhalila i 
zkreslené vnímání společnosti a médií vůči medikům a studentům zdravotnických oborů. Chtěl bych 
iniciovat společný postup akademických senátů nelékařských fakult, aby byly tyto obory více vidět a 
slyšet a tím si vydobyly silnější pozici k vyjednávání např. o počtech studentů, způsobech financování a 
podpory, které se jim od státu (ne)dostává. 

 UPRAVIT FINANCOVÁNÍ FZV V RÁMCI UP 
Zasadím se o úpravu přerozdělování financí na UP tak, aby byla více zohledněna ekonomická 
náročnost našich programů. Pokud budeme platově konkurenceschopní, budeme moci přilákat kvalitní 
osobnosti k výuce i výzkumu. Podpořím rozvoj cizojazyčných programů, které představují podstatný 
zdroj příjmu nezávislý na centrálních rozpočtech a zvýší prestiž fakulty. 

 ROZVÍJET ATRAKTIVNÍ STUDIJNÍ PROGRAMY 
Budu podporovat rozvoj takových studijních programů, které rozšíří nabídku FZV v mezích našich 
prostorových a personálních možností. Jako klíčové spatřuji posílení doktorských programů a jejich 
prezentaci na mezinárodní úrovni. Myslím, že je třeba se zaměřit na revizi naší současné nabídky a 
požadovat jasně stanovený harmonogram akreditací nových programů. 

 POSÍLIT ROLI AKADEMICKÉHO SENÁTU 
Akademický senát má v první řadě kontrolní funkci, ale může rovněž dávat podněty vedení fakulty, aby 
konalo určitým směrem. V tomto ohledu by měl fakultní senát vystupovat sebevědomě a hrát aktivní 
roli v určování priorit – jak z pohledu akademiků, tak i studentů. Senát by měl pečlivěji kontrolovat 
strategický plán rozvoje fakulty. Myslím, že souběh funkce fakultního a univerzitního senátora je 
v tomto smyslu výhodou, protože umožňuje lepší přenos informací a návaznost na celouniverzitní 
směřování. 

Jsem připraven zastupovat akademickou obec fakulty a diskutovat s Vámi o všech problémech, které je 
třeba řešit s vedením fakulty i na univerzitní úrovni. 

Věřím v hojnou volební účast a budu rád, pokud mi dáte i svůj hlas. 


